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Številka:  031-0008/2023-4 

Datum:  26.06.2024 

 

 

VAŠKI ODBOR LAZE 

DOL PRI LJUBLJANI  18 

1262 DOL PRI LJUBLJANI 

 

 

Zadeva: Odgovori na zapisnik 2. seje VO Laze z dne 23.11.2023  

 

Spoštovani! 

 

Po preverbi posredovanih odgovorov vaškim odborom smo na občini ugotovili, da še niste prejeli 

odgovorov na posredovane zapisnike. Za zamudo se vam opravičujemo. V nadaljevanju vam 

posredujemo pojasnila. 

 

AD – 2  

 

1. Most čez Savo  

 

V okviru odprave posledic naravne ujme dne 4. avgusta 2023 občina trenutno pripravlja projektno 

nalogo za sanacijo mostne konstrukcije čez Savo. Projektna nalogo bomo v preveritev posredovali 

Državni tehnični pisarni, ki bo sporočila možnost in obseg potencialne sanacije mostu. Predhodna 

ocena stroška sanacije mostu znaša preko 2 milijonov evrov. Občina si prizadeva, da bi bilo 

sofinanciranje sanacije s strani države odobreno, saj z lastnimi sredstvi sanacije ni mogoče izvesti.  

 

2. Stacionarni radarji 

 

Rešitev s stacionarnimi radarji je bila v preteklosti že predlagana v okviru skupne občinske uprave 

(inšpektorat in redarstvo). Ugotovljeno je bilo, da je strošek postavitve stacionarnih radarjev za občine 

precej velik zalogaj, prav tako pa je prestavljanje teh radarjev zamudno in drago. Posledično je bila 

sprejeta odločitev, da se gre v nakup skupnega mobilnega radarja, s katerim se nadzor hitrosti v 

občinah redno izvaja.  

 
3. Pobuda za ureditev prometne signalizacije 

 
SPV se že nekaj časa ni sestal, saj se nekateri člani večkratnemu vabilu niso odzvali. Poziv za 
predlaganje novih članov SPV bo objavljen v kratkem. 
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4. Izgradnja vodovodnega omrežja proti Jevnici 

 

Izgradnja vodovoda od gasilskega doma proti Jevnici v veljavnem občinskem proračunu ni 

predvidena. Občinska uprava izvaja aktivnosti, ki so s proračunom predvidene in za katera so 

zagotovljena finančna sredstva. 

 

5. Posodobitev hišnih številk 

 

Člane vaškega odbora prosimo, da bolj natančno napišejo, kje so problemi oštevilčenja največji.  

 

Lep pozdrav, 

  mag. Rok Prevc, 

  direktor občinske uprave 
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